



# Abspeiderne.no

## Norges speiderforbund

Besøk: Wøyen Gård, Gamle Lommedalsvei 33

Post: Postboks 10, 1314 VØYENENGA

Org.nr: 971429593

Tlf: **917 32 729**

Hjemmeside: **ABspeiderne.no**

E-post: **post@abspeiderne.no**

*Kontortid:*

Mandag: 09.00 - 15.30

Onsdag: 15.30 - 20.00

Torsdag: 10.00 - 14.30

## Referat Kretsstyremøte nr 1 - 2019

Dato: 06.02.2011

Tid: 1800

Sted: Kretskontoret

	Hvem	Innkalt	Tilstede	Referat
KSEK/ØK	Nina Dæhli (ND)	X	X	X
KL	Lars Foyn Ranheimsæter (LFR)	X	X	X
VKL	Thor Gunnar Mathisen (TGM)	X	X	X
KS	Kjetil Andreas Andersen (KAA)	-	-	-
KS	Morten Sætrang Haakonsen (MSH)	X	X	X
KS	Hans Marius Øverås (HMØ)	X	X	X

Sak nr:	Emne	Beskrivelse	Vedtatt	Ansvar
24_2018	Hiort	Ingen svar har kommet, ingen tidligere ledere ønsker å ta ansvaret.	KS ser det ikke ansvarlig å gjennomføre Hiort uten en Sjef vi vet har kompetansen til det. KS avlyser Hiorten pga dette og tar det opp som en sak på gruppeledersamling og kretsting. Morten sender ut info til gruppene.	MSH
34_2018	Terminliste 2019	Terminliste er oppdatert. HMØ legger inn NM.	Vedtatt HMØ arrangerer PLH i August, finner dato og inviterer.	HMØ
35_2018	Økonomi	ND fått økt stilling til 60% Oktober til 31.12 Fra og med 01.01.2019 økes stilling til 50% for å håndtere økonomi. ND har vært på 5 dager økonomikurs, innhentet priser og snakket med regnskapsfirmaer. ND forteller. KA har kommet tilbake og har en dialog og samarbeid med ND om regnskapet.	Nina forteller på neste møte i Januar. Fjorårets budsjett til PLH overføres slik at budsjett for PLH 2019 blir større.	ND
01_2019	Styregodtgjørelse 2018	TGM foreslo 9+5+5+5. 9000 til Kretsleder, 5000 til TGM, MSH, HMØ.	Vedtatt	ND

02_2019	Kjøregodtgjørelse Grønland 2018	Skjema satt opp av ND.	Vedtatt	ND
03_2019	Reiseutgifter møtevirksomhet 2018	Skjema fylt ut av alle i styret	Vedtatt	ND
04_2019	Dekning av medlemskontigent NSF	Skjema fylt ut.	Vedtatt dekkes av kretsen	ND
05_2019	Kretsleir 2019	Ingen har meldt seg eller HMØ har ikke fått noen til å delta. Leirsjef, Program, Forsyning og Haik er ikke besatt.	Det kalles inn til obligatorisk gruppeledersamling med Troppsledere Tirsdag 26.Feb kl 1900 og 19.Mars kl 1900	LFR
06_2019	Kretsting 2019	Det foreslås å utsette kretstinget til April for å fullføre regnskap og kunne vedta et budsjett for 2019.	Vedtatt Kretsting utsettes til 9.April	LFR
07_2019	KS-møter	6.Mars 3.April	Vedtatt	LFR
08_2019	KIF-hytta	Innkomet forslag fra Bjarne, 1.Tanum om å foreslå for Bærum kommune å overta KIF-hytta etter Røde-Kors.	KS mener at kretsen ikke tar på oss den hytten i tillegg til Grønland. Vi tar opp på gruppeledersamling om gruppene ønsker dette.	LFR
09_2019	Dekning av nasjonalledersamling	Anne Margrethe Himle ønsker å få dekket Nasjonal ledersamling	Vedtatt	ND

Møtet slutt 2035

Referent LFR